

ELECTIONS ACT

Pursuant to sections 32, 53, 255, 279, 308 and 428 of the *Elections Act*, and upon the recommendation of the chief electoral officer, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1 The annexed Schedule of Badges is hereby made and established.

2 The notice of the names and addresses of returning officers and assistant returning officers and the names of the electoral districts for which they are appointed shall be published in newspapers which are circulated in the Yukon Territory.

3 The writ issued to a returning officer for an election of a member of the Legislative Assembly shall be published in newspapers which are circulated in the Yukon Territory.

4 The name of the candidate for whom the greatest number of ballots have been cast shall be published in newspapers which are circulated in the Yukon Territory following the official addition of the votes.

5 The name of any candidate elected in an electoral district shall be published in newspapers which are circulated in the Yukon Territory following the return to the writ.

6 Orders-in-Council 1994/108, 1994/111, 1994/113 and 1994/114 are hereby revoked.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 17 day of March, 2000.

Commissioner of the Yukon

LOI SUR LES ÉLECTIONS

Le Commissaire en conseil exécutif, suite à la recommandation du directeur général des élections et conformément aux articles 32, 53, 255, 279, 308 et 428 de la *Loi sur les élections*, décrète ce qui suit :

1 Est établi l'annexe des insignes paraissant en annexe.

2 Les nom et adresse des directeurs du scrutin et des directeurs adjoints du scrutin nommés pour chaque circonscription électorale sont publiés dans les journaux distribués au Yukon.

3 Le bref d'élection émit à un directeur du scrutin pour l'élection d'un député de l'Assemblée législative est publié dans les journaux distribués au Yukon.

4 Suite au recensement général des votes, le nom du candidat ayant recueilli le plus grand nombre de votes est publié dans les journaux distribués au Yukon.

5 Suite au retour du bref des élections, le nom du candidat élu pour chacune des circonscriptions électorales est publié dans les journaux distribués au Yukon.

6 Les décrets 1994/108, 1994/111, 1994/113 et 1994/114 sont abrogés.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 17 mars 2000.

Commissaire du Yukon

SCHEDULE OF BADGES

Deputy Returning Officer *Scrutateur*

Interpreter *Interprète*

Poll Attendant *Préposé au scrutin*

Poll Clerk *Greffier du scrutin*

ANNEXE DES INSIGNES

Scrutateur *Deputy Returning Officer*

Interprète *Interpreter*

Préposé au scrutin *Poll Attendant*

Greffier du scrutin *Poll Clerk*